



Chinese Porcelain Design Competition

- Winners' Announcement -

The GuWei Museum and WeMakeGift are delighted to announce the results of the Chinese Porcelain Design Competition.

A total of 1099 valid applications have been received throughout the different districts in Hong Kong and our selection committee had a hard time selecting the winners!

Please find below the results. We warmly congratulate the winners and all the participants!

What's next?

- Winners will be contacted and invited to participate to the Awarding Ceremony on 18th October 2025 4:00-6:00PM at the GuWei Museum;
- All the participants are invited to see the awarded designs at the GuWei Museum starting from 19 October. Exhibition period until Nov. 30th 2025. Free entry for participants and accompanying adults/friends at weekends;
- Gentle reminder to download the e-certificate of participation to receive the free entry. Link: <https://forms.gle/QLbCsb4xiVg4WDNt7>

.....

青花茶壺設計大賽

- 得獎名單公佈 -

古魏博物館與WeMakeGift榮幸公佈「青花茶壺設計大賽」賽果。

本次比賽共收到來自香港各區1,099份有效參賽作品，評審團歷經艱難抉擇後最終選出優勝者！

以下為本次賽事結果，我們誠摯祝賀所有得獎者及參賽者！

【後續事宜】

- 主辦方將主動聯繫得獎者，邀請出席2025年10月18日下午4:00-6:00於古魏博物館舉行之頒獎典禮
- 所有參賽者皆可自10月19日起親臨古魏博物館欣賞得獎作品，展期至2025年11月30日。週末時段參賽者與同行成人/朋友可免費入場
- 溫馨提醒：請至此處下載電子“參賽證明”方可免費入場（連結：<https://forms.gle/QLbCsb4xiVg4WDNt7>）

.....

Parent - Children Division: 2-6 y/o

Champion: Tang Tze Yau, 3 y

1st Runner-up: Man Suet Ying, 6 y

2nd Runner-up: Lam Cheuk Yee, Javia, 4 y

Merit:

1. Leung Cheuk Yu, 6 y

2. Cayman Chan, 5 y

3. Lam Hoi Ching, 6 y

4. Leung O Tung Nathan, 6 y

5. Hung Cheuk Yin, 4 y

.....

Children Division: 7-9 y/o

Champion: Tsang Tsz Yu Hailey, 8 y

1st Runner-up: Su Yu Hin, 9 y

2nd Runner-up: Lam Hei Yeung, 9 y

Merit:

1. Issachar Chan, 9 y

2. Chan Pak Hong, 8 y

3. Ng Yan Hei Hazel, 9 y

4. Lee Hoi Chung Adrian, 9 y

5. Anna Sterner, 7 y

.....

Junior Division: 10-12 y/o

Champion: Leung Hei Yin, 11

1st Runner-up: Zhou Mei Xin, 11 y

2nd Runner-up: Wong Sum Yuet, 10 y

Merit:

1.Chan Yan Kiu, 11 y

2.Huang Yuwen, 10 y

3.Tse Ho Ching, 11 y

4.Ng Cheuk Ling, 10 y

5.Yuan Lok, 10 y

.....

Youth Division 13-15 y/o

Champion: Jin Teresa, 14 y

1st Runner-up: Li Tin Ching, 15 y

2nd Runner-up: Ng Yat Yan Ashley, 13 y

Merit:

1. Yiu Sai Hong, 15 y

2. Suki Mok, 15 y

.....

Open Division 16+

Champion: Won Sin Yi, 17 y

1st Runner-up: Yeung Tsoi Lam, 17 y

2nd Runner-up: Law Lok Ki Vicky, 49 y

Merit:

1. Lau Lai Ying, 35 y

2. Irene Li, 68 y

3. Ng Wai Ching, 36 y

4. Chan Ling Yue, 30+ y

5. Yanni Wang, 16 y

.....